
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 31. august 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1070

Vil ministeren kommentere artiklen ”Justitsminister inddrages nu i hvalpefa-

brik-sagen fra Gjerlev” fra randers.netavis.nu den 30. august 2018, og vil mini-

steren redegøre for, om ministeren påtænker at oprette et dyrepoliti, genindfø-

re dyrevelfærdsrejsehold, jf. svar på REU alm. del - spørgsmål 512 (2005-06)

af 25. august 2006, eller indføre lignende tiltag, således at henvendelser fra

bekymrede borgere tages alvorligt og registreres og sagsbehandles?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Claus

Kvist Hansen (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Claus.Kvist.Hansen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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